
  

                          Z   A   P   I   S   N   I   K   

sa sedamnaeste sjednice Općinskog vijeća Općine Gradac održane 25. 01. 2019.  godine 

u prostorijama općine Gradac, Gradac, Stjepana Radića 3, s početkom u 18,00 sati. 

Nazočni:  Monika Stipić – predsjednica Općinskog vijeća općine Gradac, Marija Ujdur 

- zamjenica predsjednice Općinskog vijeća Općine Gradac, Robert Veža, Ivan Radelić, Marija 

Viskić, Marin Vištica, Anita Lasić, Joško Veža, Ivo Gojun, Branka Veža, Robert Talajić, 

Vedran Antunović - vijećnici. 

Odsutni: Ivan Kosović (opravdano). 

Ostali: Matko Burić – općinski načelnik općine Gradac, Anita Šutić – zamjenica 

općinskog načelnika općine Gradac, Jarmila Tomić - pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela 

općine Gradac, Ariana Sinković- zapisničar. 

Monika Stipić, predsjednica Općinskog vijeća općine Gradac, pozdravila je nazočne  

vijećnike i goste, te  utvrdila da je na sjednici nazočan potreban broj vijećnika za pravovaljano 

donošenje odluka. Predložila je dopunu dnevnog reda, dostavljenog vijećnicima uz poziv za 

sjednicu, točkom 13. Donošenje Odluke o preuzimanju nekretnina upisanih kao društveno 

vlasništvo u vlasništvo Općine Gradac (zemljišnoknjižni uložak broj 832, katastarska općina 

312957 Podaca). 

Dnevni red s dopunom je usvojen za 12 glasova ZA, ni jednim glasom PROTIV i ni jednim 

SUZDRŽANIM glasom. 

  

 

Dnevni red:  

 

1. Usvajanje zapisnika sa 16. sjednice Općinskog vijeća općine Gradac 

2. Vijećnička pitanja 

3. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama  Odluke o ostvarivanju prava na novčanu 

pomoć roditeljima za novorođeno dijete 

4. Donošenje Odluke o obavljanju komunalnih djelatnosti na području Općine Gradac 

5. Odluka o raspoređivanju sredstava iz proračuna Općine Gradac članovima političkih 

stranaka Općinskog vijeća općine Gradac i članovima Općinskog vijeća općine Gradac 

izabranih sa liste grupe birača za 2019. godinu 

6. Donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika u 

Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Gradac 

7. Donošenje Odluke o komunalnoj naknadi 

8. Donošenje Odluke o komunalnom doprinosu 

9. Donošenje Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za održavanje javne rasvjete u 

naseljima na području Općine Gradac 

10. Donošenje Odluke o visini paušalnog poreza po krevetu, odnosno po smještajnoj 

jedinici u kampu 

11. Donošenje Pravilnika o poslovanju Vlastitog pogona Općine Gradac 

12. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na području Općine 

Gradac za projekt “REKONSTRUKCIJA (proširenje i opremanje) dječjeg igrališta u 

Drveniku” 



13. Donošenje Odluke o preuzimanju nekretnina upisanih kao društveno vlasništvo u 

vlasništvo Općine Gradac (zemljišnoknjižni uložak broj 832, katastarska općina 312957 

Podaca) 

 

 

 Ad.1) Uvodne napomene dala je Monika Stipić koja je istakla da je zapisnik sa 16. 

sjednice Općinskog vijeća općine Gradac dostavljen vijećnicima uz poziv za sjednicu te ga je  

dala na usvajanje i isti je usvojen sa 12 glasova ZA, ni jednim glasom PROTIV i ni jednim 

SUZDRŽANIM glasom. 

 

 Ad.2) Vijećnička pitanja: 

- Joško Veža, vijećnik, je ukazao na problem krova bivšeg odmarališta Smederevska  

Palanka koje se nalazi u Gradcu, predio Gradina. Naime, prilikom jakog vjetra svjedočio je da 

je vjetar odnio dio salonitnog krova na ulicu pri čemu je moglo doći do tragedije. Predlaže da 

Općina Gradac ukloni krov sa spomenutog bivšeg odmarališta s čim se složio Robert Talajić, 

vijećnik, koji je istakao da to nije prvi put da dijelovi krova padaju na ulicu.  

 Matko Burić, općinski načelnik općine Gradac odgovorio je da prihvaća prijedlog Joška 

Veže. 

- Robert Talajić je pitao da li se iznašlo najprihvatljivije rješenje za uređenje prometa  

prema groblju u Gradcu ističući da postoje tri rješenja kako se prilikom sprovoda ne bi stvarala 

gužva i ne bi dolazilo do zakrčenja ceste? Predložio je da se postave zaštitne mreže na 

dijelovima gdje se cesta proširivala prošle godine iz razloga što  je na nekim dijelovima došlo 

do odrona. Primjedbovao je što Vlastiti pogon općine Gradac nije, suprotno dogovoru, uklonio 

granje i popravio urušenu među u vali prema Mljačićima koju su članovi Streetball-a, vatrogasci 

i lovačka udruga lani očistili. Smatra da neuklonjeno granje, osim što ružno izgleda, predstavlja 

i opasnost od požara.  

 Matko Burić je odgovorio da će se zaštitna mreža postaviti nakon konačnog dovršetka 

radova na cesti prema groblju, dok će donju među popraviti izvođač Općine Gradac.Po 

njegovom saznanju Komunalni pogon je gornju među popravio. Što se tiče granja, načelnik je 

zamolio za razumijevanje za djelatnike pogona jer imaju mnogo posla u urbanim sredinama te 

nisu stigli navedeno napraviti. 

- Robert Talajić je primjedbovao na izgled kontejnera, posebno u ulici Konopljike,  

čiji su poklopci puknuti i ne mogu se zatvoriti pa sve skupa izgleda neuredno i  skupljaju se 

mačke. Predlaže da se oštećeni kontejneri zamjene novima s čim se složio Joško Veža koji je 

predložio da se iznad kontejnera postave nadstrešnice koje će spriječiti upadanje kiše, odnosno 

otakanje vode iz kontejnera na ulicu. Robert Talajić je također pitao je da li je napravljen plan 

zamjene zelenila (stabala) koje je, zbog nagnuća, ispilano? Predložio je da se svako uklonjeno 

stablo zamjeni novim. Primjedbovao je i na izgled zida iznad plaže na Vodicama kojem prijeti 

opasnost od rušenja na plažu zbog veličine kostela  predloživši da se isti izmakne 1-2 metra 

prema plaži. 

 Matko Burić podržava zamjenu stabala te ističe da su se pojedina diljem općine počela 

saditi, te se planira zaštita palmi od nametnika pipa za koje će Općina Gradac izdvojiti oko 

100.000 kn.. Što se tiče kontejnera, Općina je dobila 1.3 milijuna kuna za nove posude koje će, 

prema očekivanjima, dostaviti Fond za zaštitu okoliša te bi, po njegovom mišljenju, u ovom 

trenutku kupovina kontejnera, odnosno ulaganje u njih, bilo bacanje novca. No, ukoliko Fond 

ne ispostavi posude do sezone morati će se iznaći određena sredstva za popravak ili zamjenu 

onih u najlošijem stanju.  



 Ivo Gojun, vijećnik, primjedbovao je na izgled zapadnog dijela zida Ivičevića zidine u 

Drveniku koji se odvojio i svaki dan može pasti. Pitao je koja je granica urbanističke zone na 

predjelu Dijanica u Drveniku? 

 Matko Burić je odgovorio da Ivičevića zidina ima cca. 16 vlasnika koje je kontaktirao 

Konzervatorski odjel iz Splita ali bez rezultata. Urbanistička zone predjela Dijanice, čiji je plan 

u izradi,  proteže se od hotela Quercus do magistrale. 

 

 Ad.3) Uvodne napomene dala je Monika Stipić istakavši da su materijali za ovu točku 

dnevnog reda dostavljeni vijećnicima uz poziv za sjednicu, te je riječ prepustila predlagatelju 

Matku Buriću koji je objasnio da je Odluka o ostvarivanju prava na novčanu pomoć roditeljima 

za novorođeno dijete donesena 15. rujna 2017. godine. Navedenom Odlukom osnovni uvjet za 

ostvarivanje prava na novčanu pomoć bio je uvjet prebivališta za oba roditelja na području 

Općine Gradac, te se ovim izmjenama predlaže da se uvjet prebivališta traži samo za jednog 

roditelja iz razloga što će se zahtjevom za sredstva moći javiti samohrana majka/otac, ili je 

situacija da je jedan roditelj tek doselio na područje općine Gradac. 

Nakon uvodne napomene otvorena je rasprava gdje je načelnik istakao da Općina i dalje 

zadržava ingerencijsko pravo svojim kanalima ustanoviti živi li uistinu osoba ili par na području 

općine Gradac. 

Obzirom da se nitko od nazočnih vijećnika nije javio za učestvovanje u raspravi Monika Stipić 

je prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama  Odluke o ostvarivanju prava na novčanu pomoć 

roditeljima za novorođeno dijete dala na donošenje i ista je donesena sa 12 glasova ZA, ni 

jednim glasom PROTIV i ni jednim SUZDRŽANIM glasom. 

 

Ad.4) Uvodne napomene dala je Monika Stipić koja je istakla da su materijali za ovu točku 

dnevnog reda dostavljeni vijećnicima uz poziv za sjednicu, te je riječ prepustila predlagatelju 

Matku Buriću koji je između ostalog istakao da je odredbom članka 21. Zakona o komunalnom 

gospodarstvu („Narodne novine“ broj 68/18, 110/18) propisano da su komunalne djelatnosti, 

djelatnosti kojima se osigurava građenje, i/ili održavanje komunalne infrastrukture u stanju 

funkcionalne ispravnosti, te,  osim djelatnosti navedenih u Zakonu, predstavničko tijelo jedinice 

lokalne samouprave može odlukom odrediti i druge djelatnost koje se smatraju komunalnom 

djelatnostima. Odluka o obavljanju komunalnih djelatnosti na području Općine Gradac 

donesena je 20. travnja 2011. godine na temelju starog Zakona o komunalnom gospodarstvu te 

je potrebno donijeti novu kako bi se uskladila sa Zakonom o komunalnom gospodarstvu koji je 

na snazi. Komunalne djelatnosti kojima se osigurava održavanje komunalne infrastrukture, a 

koje se obavljaju na području Općine Gradac su: 

1. održavanje nerazvrstanih cesta, 

2. održavanje javnih površina na kojima nije dopušten promet motornim vozilima, 

3. održavanje građevina javne odvodnje oborinskih voda,  

4. održavanje javnih zelenih površina, 

5. održavanje građevina, uređaja i predmeta javne namjene, 

6. održavanje groblja, 

7. održavanje čistoće javnih površina, 

8. održavanje javne rasvjete 

Nakon uvodne napomene otvorena je rasprava. 

Obzirom da se nitko od nazočnih vijećnika nije javio za učestvovanje u raspravi Monika Stipić 

je prijedlog Odluke o obavljanju komunalnih djelatnosti na području Općine Gradac dala na 



donošenje i ista je donesena sa 12 glasova ZA, ni jednim glasom PROTIV i ni jednim 

SUZDRŽANIM glasom. 

  

 Ad.5) Uvodne napomene dala je Monika Stipić koja je istakla da su materijali za ovu 

točku dnevnog reda dostavljeni vijećnicima uz poziv za sjednicu, te je riječ prepustila 

predlagatelju Matku Buriću koji je između ostalog istakao da Zakon o financiranju političkih 

aktivnosti i izborne promidžbe određuje obvezu jedinica lokalne samouprave da za godišnje 

razdoblje donose odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih aktivnosti.  

Ovom Odlukom o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih aktivnosti u 2019. godini 

ne mijenja se ukupni iznos i način raspodjele sredstava za financiranje političkih stranaka u 

odnosu na prošlu godinu.  

Nakon uvodne napomene otvorena je rasprava. 

Obzirom da se nitko od nazočnih vijećnika nije javio za učestvovanje u raspravi Monika Stipić 

je prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava iz proračuna Općine Gradac članovima 

političkih stranaka Općinskog vijeća općine Gradac i članovima Općinskog vijeća općine 

Gradac izabranih sa liste grupe birača za 2019. godinu dala na donošenje i ista je donesena sa 

12 glasova ZA, ni jednim glasom PROTIV i ni jednim SUZDRŽANIM glasom. 

 

 Ad. 6) Uvodne napomene dala je Monika Stipić koja je istakla da su materijali za ovu 

točku dnevnog reda dostavljeni vijećnicima uz poziv za sjednicu, te je riječ prepustila 

predlagatelju Matku Buriću koji je između ostalog istakao da je pravni temelj za donošenje ove 

odluke Zakon o plaćama u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi, te Uredba o 

klasifikaciji radnih mjesta u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi. Zakonom je 

definirano da se koeficijenti za obračun plaće službenika i namještenika u upravnim odjelima i 

službama jedinica lokalne samouprave određuju odlukom predstavničkog tijela, a na prijedlog 

općinskog načelnika. Odluka o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika 

donesena je 28. srpnja 2016. godine sa izmjenama i dopunama iz 2018. godine, a uslijed potrebe 

zapošljavanja Višeg stručnog suradnika za financije i poslove lokalne riznice potrebno je 

donijeti novu Odluku. Ovom Odlukom određuju se koeficijenti za obračun plaće službenika i 

namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Gradac. Plaću službenika i namještenika 

u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Gradac čini umnožak koeficijenta složenosti poslova 

radnog mjesta na koje je službenik, odnosno namještenik raspoređen i osnovica za obračun 

plaće, uvećan za 0,5% za svaku navršenu godinu radnog staža.  

Nakon uvodne napomene otvorena je rasprava u kojoj je Robert Talajić pitao da li se donošenje 

predložene Odluke odnosi na novo radno mjesto koje je nedostajalo? Matko Burić je odgovorio 

da se promjena u odnosu na Izmjene i dopune gore spomenute Odluke iz 2018. godine odnosi 

na novo radno mjesto s čim je završena rasprava po ovoj točci dnevnog reda. 

Monika Stipić je prijedlog odluke  o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika 

u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Gradac dala na donošenje i ista je donesena sa 12 

glasova ZA, ni jednim glasom PROTIV i ni jednim SUZDRŽANIM glasom. 

 

 Ad.7) Uvodne napomene dala je Monika Stipić koja je istakla da su materijali za ovu 

točku dnevnog reda dostavljani vijećnicima uz poziv za sjednicu, te je riječ prepustila 

predlagatelju Matku Buriću koji je istakao da je odredbom članka 130. stavka 1. Zakona o 

komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“ broj 68/18, 110/18), propisano da će jedinica 

lokalne samouprave donijet odluku o komunalnoj naknadi iz članka 95. Zakona u roku od šest 

mjeseci od dana stupanja na snagu Zakona. Bitna novina prema novom Zakonu o komunalnom 



gospodarstvu je da se komunalna naknada u rješenju o komunalnoj naknadi utvrđuje u 

godišnjem iznosu uz mogućnost da se godišnji iznos komunalne naknade plaća mjesečno ili u 

obrocima  (članak 101. Zakona). Prema prijašnjem Zakonu o komunalnom gospodarstvu 

rješenjem o komunalnoj naknadi utvrđivao se mjesečni iznos komunalne naknade.  

Općini Gradac najzanimljivija novina Zakona koja se odnosi na komunalnu naknadu je što 

obveznik komunalne naknade koji u zakonskom roku od 15 dana od dana nastanka obveze 

plaćanja komunalne naknade, promjene obveznika ili promjene obračunske površine ili 

namjene nekretnine, ne prijavi Općini nastanak ili promjenu svoje obveze, dužan je platiti 

komunalnu naknadu od dana nastanka obveze (članak 94. stavak 4. Zakona).  

Nakon uvodne napomene otvorena je rasprava u kojoj je Vedran Antunović, vijećnik,  predložio 

da se za razmisli o promijeni članka 7. predložene Odluke, odnosno da se umjesto sadašnjeg 

članka u kome je napisano da se za područje općine Gradac određuje jedna zona naplate razmisli 

o uvođenju više zona ili posebne, povoljnije zone za kampove koji se nalaze izvan Drvenika iz 

razloga što isti nisu spojeni na infrastrukturu, imaju problema sa odvozom otpada, odnosno u 

njih više desetljeća Općina Gradac nije uložila gotovo ništa. Matko Burić je odgovorio da se 

ulagalo u uređenje plaže što će činiti i ubuduće, odnosno u postavljanje tuševa i sl te smatra da 

im je Općina izišla u susret donijevši Prostorni plan kojim je omogućila gradnju kampova i tako 

im dala dobar temelj za zaradu. 

Nakon završene rasprave Monika Stipić je prijedlog Odluke o komunalnoj naknadi dala 

na donošenje i ista je donesena sa 10 glasova ZA, 2 glasa PROTIV (Vedran Antunović, Branka 

Veža) i ni jednim SUZDRŽANIM glasom. 

 

 Ad.8) Uvodne napomene dala je Monika Stipić koja je istakla da su materijali za ovu 

točku dnevnog reda dostavljeni vijećnicima uz poziv za sjednicu, te je riječ prepustila 

predlagatelju Matku Buriću koji je istakao Odredbom članka 130. stavkom 1. Zakona o 

komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“ broj 68/18, 110/18) propisano je da će jedinica 

lokalne samouprave donijet odluku o komunalnom doprinosu iz članka 78. stavka 1. Zakona u 

roku od šest mjeseci od dana stupanja na snagu Zakona. Sukladno gore navedenom, Općina 

Gradac dužna je donijeti novu Odluku o komunalnom doprinosu radi usklađivanja sa novim 

Zakonom koji je stupio na snagu dana 04. kolovoza 2018. godine. Jedinične vrijednosti 

komunalnog doprinosa ostaju nepromijenjene. 

Ovom se Odlukom utvrđuje način određivanja visine i plaćanja komunalnog doprinosa na 

području Općine Gradac i to: 

- jedinična vrijednost plaćanja komunalnog doprinosa utvrđena po m3, 

- način i rokovi plaćanja doprinosa, 

- opći uvjeti i razlozi zbog kojih se u pojedinačnim slučajevima može odobriti djelomično 

ili potpuno oslobađanje od plaćanja doprinosa, 

- sredstava iz kojih će se namiriti iznos doprinosa u slučaju potpunog ili djelomičnog 

oslobađanja od plaćanja doprinosa. 

Nakon uvodne napomene otvorena je rasprava. 

Obzirom da se nitko od nazočnih vijećnika nije javio za učestvovanje u raspravi Monika Stipić 

je prijedlog Odluke o komunalnom doprinosu dala na donošenje i ista je donesena sa 12 glasova 

ZA, ni jednim glasom PROTIV i ni jednim SUZDRŽANIM glasom. 

 

 Ad.9) Uvodne napomene dala je Monika Stipić koja je istakla da su materijali za ovu 

točku dnevnog reda ( prijedlog Odluke o izboru najboljeg ponuditelja i zapsinik o otvaranju, 

pregledu i ocjeni ponuda) dostavljeni vijećnicima uz poziv za sjednicu, te je riječ prepustila 



predlagatelju Matku Buriću koji je objasnio da je Odlukom o načinu prikupljanja ponuda za 

održavanje javne rasvjete u naseljima na području Općine Gradac KLASA:022-05/18-01/06, 

URBROJ: 2147-04/18-01 od 20. prosinca 2018. godine pokrenut postupak prikupljanja ponuda 

za održavanje javne rasvjete za razdoblje od godinu dana.  

U ostavljenom roku primljena je jedna ponuda i to od UNELPO d.o.o., Andrije Hebranga 24, 

20350 Metković,OIB:95464293210, cijena ponude 19.382,10 kn +4.845,52 kn PDV, ukupno 

24.227,62 kn. Na temelju ove Odluke općinski načelnik Općine Gradac zaključit će ugovor o 

povjeravanju obavljanja komunalne djelatnosti - održavanje javne rasvjete sa izabranim 

ponuditeljem.  

Nakon uvodne napomene otvorena je rasprava u kojoj je Vedran Antunović zatražio pojašnjenje 

cijene ponude. 

Nakon završene rasprave Monika Stipić je prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg 

ponuditelja za održavanje javne rasvjete u naseljima na području Općine Gradac dala na 

donošenje i ista je donesena sa 12 glasova ZA, ni jednim glasom PROTIV i ni jednim 

SUZDRŽANIM glasom. 

 

 Ad.10)  Uvodne napomene dala je Monika Stipić koja je istakla da su materijali za ovu 

točku dnevnog reda dostavljeni vijećnicima uz poziv za sjednicu, te je riječ prepustila 

predlagatelju Matku Buriću koji je istakao da su predstavnička tijela jedinica lokalne 

samouprave obvezna  za 2019. godinu donijeti odluke iz članka 17. Zakona o porezu na 

dohodak ("Narodne novine" br. 115/16, 106/18) kojima će se propisati visina paušalnog poreza 

po krevetu odnosno po smještajnoj jedinici u kampu do 31. siječnja 2019. godine, te iste 

dostaviti Poreznoj upravi najkasnije do 15. veljače 2019. godine. Donesena odluka se 

primjenjuju sve do donošenja nove odluke sukladno članku 17. navedenog Zakona. Ovaj 

prijedlog Odluke bio je na savjetovanju sa zainteresiranom javnošću od 08.01.2019. do 

16.01.2019., te se predlaže da se visina paušalnog poreza iz članka 1. ove Odluke određuje kako 

slijedi: 

1. za naselja razvrstana u A razred turističkih mjesta (Gradac, Brist, Zaostrog, Drvenik)  

visina paušalnog poreza po krevetu u sobama, apartmanima i kućama za odmor, 

smještajnoj jedinici u kampu ili kamp odmorištu određuje se u visini od 300,00 kn 

2. za naselja razvrstana u B razred turističkih mjesta (Podaca) visina paušalnog poreza po 

krevetu u sobama, apartmanima i kućama za odmor, smještajnoj jedinici u kampu ili 

kamp odmorištu određuje se u visini od 293,25 kn.  

Nakon uvodne napomene otvorena je rasprava u kojoj je Vedran Antunović pitao da li je MO 

Podaca dostavio svoje mišljenje o predloženom iznosu paušalnog poreza za mjesto Podacu? 

Matko Burić je odgovorio da MO Podaca nije dostavio mišljenje niti se na bilo koji način 

očitovao na prijedlog Odluke, iako je Odluka bila na javnom savjetovanju 8 dana. Joško Veža 

je predložio da se razmisli o utvrđivanju više zona, čak i po mjestima, ističući da u nekim 

mjestima predio iznad magistrale ne može ostvariti isti broj noćenja kao dijelovi mjesta 

neposredno uz more s čim se složio i Robert Talajić. Matko Burić je odgovorio da zone nisu 

trenutno predmet rasprave, i da se Odluka o porezu mora donijeti na temelju postojećih zona 

koje je, ističe, odredilo Ministarstvo. 

Nakon završene rasprave Monika Stipić je prijedlog Odluke o visini paušalnog poreza po 

krevetu, odnosno po smještajnoj jedinici u kampu dala na donošenje i ista je donesena sa 12 

glasova ZA, ni jednim glasom PROTIV i ni jednim SUZDRŽANIM glasom. 

 



 Ad. 11) Uvodne napomene dala je Monika Stipić koja je istakla da su materijali za ovu 

točku dnevnog reda dostavljeni vijećnicima uz poziv za sjednicu, te je riječ prepustila 

predlagatelju Matku Buriću koji je istakao da je odredbom članka 40. stavkom 3. Zakona o 

komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“ broj 68/18, 110/18) propisano da predstavničko 

tijelo jedinice lokalne samouprave donosi Pravilnik o poslovanju vlastitog pogona. Također 

jedna od bitnih novina vezanih za vlastiti pogon je da u jedinicama lokalne samouprave koje 

imaju jedinstveni upravni odjel vlastiti pogon može se osnovati i kao organizacijska jedinica u 

tom odjelu kojim upravlja pročelnik jedinstvenog upravnog odjela. Ovim Pravilnikom uređuje 

se unutarnje ustrojstvo, nazivi radnih mjesta, opis poslova koji se obavljaju na pojedinim 

radnim mjestima, radno vrijeme te druga pitanja od značaja za rad Vlastitog pogona Općine 

Gradac. Vlastiti pogon nema svojstvo pravne osobe već djeluje kao organizacijska jedinica u 

sklopu Jedinstvenog upravnog odjela Općine Gradac i istim rukovodi i njime upravlja pročelnik 

jedinstvenog upravnog odjela Općine Gradac sukladno članku 41. stavku 3. Zakona o 

komunalnom gospodarstvu. („Narodne novine“ broj 68/18, 110/18).  

Nakon uvodne napomene otvorena je rasprava u kojoj je Vedran Antunović podsjetio da je bio 

protiv osnivanja vlastitog pogona predloživši osnivanje trgovačkog društva. Matko Burić je 

odgovorio da je osnivanje u tijeku, pravni akti su već gotovi, smatra da će se osnovati najkasnije 

za godinu dana. 

Nakon završene rasprave Monika Stipić je prijedlog Pravilnika o poslovanju Vlastitog pogona 

Općine Gradac dala na donošenje i isti je donesen sa 12 glasova ZA, ni jednim glasom PROTIV 

i ni jednim SUZDRŽANIM glasom. 

 

 Ad.12) Uvodne napomene dala je Monika Stipić koja je istakla da su materijali za ovu 

točku dnevnog reda dostavljeni vijećnicima uz poziv za sjednicu, te je riječ prepustila 

predlagatelju Matku Buriću koji je istakao da Općinsko vijeće Općine Gradac ovom Odlukom 

daje suglasnost za projekt „REKONSTRUKCIJA (proširenje i opremanje) dječjeg igrališta u 

Drveniku“ u svrhu prijave na LAG natječaj iz Lokalne razvojne strategije LAG – a „ADRION“ 

za tip 3.2.1. „Ulaganje u pokretanje, poboljšanje ili proširenje lokalnih temeljnih usluga za 

ruralno stanovništvo, uključujući slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te povezanu 

infrastrukturu“, a koji je sukladan tipu operacije 7.4.1. iz Programa ruralnog razvoja RH za 

razdoblje 2014. – 2020. godine koji je detaljno opisan u Prilogu „Opis projekta“.  

Nakon uvodne napomene otvorena je rasprava. 

Obzirom da se nitko od nazočnih vijećnika nije javio za učestvovanje u raspravi Monika Stipić 

je prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na području Općine Gradac za 

projekt “REKONSTRUKCIJA (proširenje i opremanje) dječjeg igrališta u Drveniku” dala na 

donošenje i ista je donesena sa 12 glasova ZA, ni jednim glasom PROTIV i ni jednim 

SUZDRŽANIM glasom. 

 

 Ad.13) Uvodne napomene dala je Monika Stipić istakavši da materijali za ovu točku 

dnevnog reda nisu dostavljeni vijećnicima uz poziv za sjednicu već pred početak sjednice, te je 

riječ prepustila predlagatelju Matku Buriću koji je objasnio da na temelju članaka 359. – 362.  

Zakona o vlasništvu („Narodne novine“ broj 91/96, 68/98, 137/99, 22/00, 73/00, 129/00, 

114/01, 79/06, 141/06, 146/08, 38/09, 153/09, 143/12, 152/14 )   i članka 21.  Statuta Općine 

Gradac („Službeni glasnik“, službeno glasilo Općine Gradac broj 06/18-pročišćeni tekst)  

općinsko vijeće Općine Gradac može donijeti Odluku o  preuzimanju nekretnina upisanih kao 

društveno vlasništvo u vlasništvo Općine Gradac (zemljišnoknjižni uložak broj 832, katastarska 

općina 312975 Podaca) kojom preuzima u vlasništvo nekretnine upisane u zemljišne knjige 



Općinskog suda u Splitu, zemljišno knjižni odjel Makarska, katastarska općina 312975 Podaca, 

zemljišnoknjižni uložak broj 832, a na kojima je upisano društveno vlasništvo i to slijedeće 

katastarske čestice:  

1. čest. zem. 1441/38 k.o. Podaca 

2. čest. zem. 2185/7   k.o. Podaca 

3. čest. zem. 2286/1   k.o. Podaca 

Nakon uvodne napomene otvorena je rasprava.  

Obzirom da se nitko do nazočnih vijećnika nije javio za učestvovanje u raspravi Monika Stipić 

je prijedlog Odluke o preuzimanju nekretnina upisanih kao društveno vlasništvo u vlasništvo 

Općine Gradac (zemljišnoknjižni uložak broj 832, katastarska općina 312957 Podaca) dala na 

donošenje i ista je donesena sa 12 glasova ZA, ni jednim glasom PROTIV i ni jednim 

SUZDRŽANIM glasom. 

  

Sjednica je završena u 19,00 sati. 

 

Klasa: 022-05/19-01/17 

Urbroj: 2147-04/19-01 

 

Gradac, 25. siječnja 2019. 

 

Zapisničar: Ariana Sinković       

 

 

 

Predsjednica Općinskog vijeća općine Gradac 
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